
Referat for FAU-møte i FAU Disen skole

Dato: 02.12.2024
Tid: 19.00 - 21.00 
Sted: Møtet blir avholdt på personalrommet på Disen skole

 
Dagsorden

Sak nr: Sak: Ansvar/frist:

01.12 Velkommen og godkjenning av dagsorden

Dagsorden godkjent.

FAU-leder

02.12 Bydel Nordre Aker presenterer prosjektet
“Hverdagsreisen”. Litt om bakgrunnen:

- Bydelen har nylig meldt seg på et prosjekt kalt
"Hverdagsreisen", et prosjekt i regi av DOGA. Dette
prosjektet bruker en tjenestedesignmetodikk for å
fremme bærekraftige og miljøvennlige reisevaner i
hverdagen samt analyserer menneskers vaner og bruk
av steder.

- Bydelen samarbeider med en leverandør - LEVA Urban
Design. De består av et team som har god erfaring med
å implementere og veilede slike prosjekter med unge.

- De har valgt å fokusere på mellomtrinnet og spørsmålet
de ønsket innsikt er hvordan gruppen bruker/vil ønske å
bruke Disenjordet og områdene ellers i nærområdet.

- Det er viktig for bydelen å involvere unge i prosjekter
som dette slik at deres stemmer blir hørt i videre
utvikling av bydelen vår. Mellomtrinnet er deres
hovedmålgruppe.

- FAU deltok i et gruppearbeid for å gi innsikt.
- I uke 3 arrangerer bydelen “Walk and talk” for

5-7.klasset på Disenjordet. Mer informasjon kommer.

Mira Hahn, bydel
Nordre Aker

Representant fra
LEVA Urbandesign

03.12 Orientering fra styret i FAU 

- Trafikk: Nylig har FAU-leder blitt intervjuet i NAB.
Ønskelig at farlige trafikksituasjoner meldes til FAU.
NAB vil følge opp saken videre. FAU samarbeider videre
med skolen om trafikksituasjonen og konkrete tiltak.

- Nasjonale prøver på Disen skole; Disen skole ble tredje
best i landet på leseprøve for 5.trinn.

FAU-leder



- Diskusjon rundt bruk av YouTube i skolehverdagen. Det
vises av og til reklame i forkant av YouTube-videoer i
skolesammenheng. Dette diskuteres videre med rektor
på neste FAU-møte.

- Biblioteket på skolen: FAU ønsker å samle inn flere
bøker til skolebiblioteket. Det opprettes et samarbeide
mellom skole og FAU for å få inn de bøkene som leses
mest.

- AKS: Juletrefest på nyåret i stedet for juleavslutning i år.
- 17.mai komiteen er i gang og har hatt sitt første møte.

05.12 Orientering fra siste møte i Driftsstyret

- Formøte med representanter fra elevrådet: Temaer på
møtet var blant annet medvirkning i egen skolehverdag
og elevundersøkelsen, samt ulike utfordringer knyttet til
skjermbruk på skolen og utfordringer knyttet til å tilpasse
undervisning til alle.

- Øremerkede midler til bøker.
- Skolens økonomiske situasjon.
- Samarbeidet mot rasisme i bydelen er i startfasen.

FAU-representant i
driftsstyret

06.12 Arbeid i grupper

Utgikk på grunn av tidsplanen
FAU-representanter
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